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Imię i nazwisko radnego: Marek Mikuła

INTERPELACJA/ZAPYTANIE*

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Mysłowice

do Prezydenta Miasta Mysłowice

W sprawie: zabezpieczenia środków finansowych i wykonania przyłącza wodno-kanalizacyjnego hali

sportowej przy ul. Piastów Śląskich 20 w dzielnicy Wesoła.

Stan faktyczny: Hala  sportowa  jest  obiektem  MOSiR  Mysłowice.  Od  kilku  lat  powraca  temat

odłączenia ww. hali sportowej od przyłącza wodno-kanalizacyjnego należącego do Kopalni Wesoła.

Zagrożenie to jest realne już  w czerwcu 2022 r. Istnieje zagrożenie, że odłączenie stanie się faktem

 i  ww. obiekt zostanie pozbawiony wody, a to w konsekwencji  doprowadzi  do jego zamknięcia  

i braku możliwości korzystania z obiektu przez szkołę CKZiU w Mysłowicach, kluby sportowe tj. MKS

Mysłowice, Hegemon, oraz firmę zewnętrzną która wynajmuje hale. Szkoła musi realizować zajęcia

wychowania  fizycznego,  a  w  okolicy  nie  ma  obiektu  który  można  wykorzystać  do  tego  celu.

Wnioskowałem i informowałem o ww. problemie  już w 2020 roku podczas Komisji Edukacji Kultury

i Sportu, oraz Sesji Rady Miasta. Wnioski które składałem zostały poparte przez radnych, jednak nie

zyskały poparcia władz miasta. W tamtym czasie koszt przyłącza szacowany był na 150 000 zł. Dziś

koszty  mogą  być  wyższe.  Należy  także  zaznaczyć  fakt,  że  w  2021  roku  powstał  Program

Funkcjonalno-Użytkowy „Kompleksowa Modernizacja Obiektów MOSiR Mysłowice – Hali sportowej

z zapleczem socjalno-biurowym przy ul. Piastów Śląskich 20 w Mysłowicach” za około 35 000 zł.

Inwestując w PFU władze miasta wyraziły wolę utrzymania tego obiektu w swoich zasobach, oraz

zapewniały o próbie pozyskania środków zewnętrznych na jego realizację. Dlatego też zasadnym jest

aby zabezpieczyć środki na przyłącze  wodno-kanalizacyjne i w okresie wakacyjnym kiedy to szkoła

jak  i  kluby  nie  korzystają  z  obiektu  wykonać  ww.  przyłącze.  Dlatego  proszę  o  zabezpieczenie

środków finansowych na ten cel.



Pytania: 

1. Czy  istnieje  zagrożenie,  że  w  momencie  odłączenia  się  podmiotu  korzystającego  z  tego

samego przyłącza co Hala sportowa, obiekt zostanie pozbawiony wody?

2. Jakie rozwiązanie przewidują władze miasta w momencie odłączenia wodno-kanalizacyjnego

od Kopalni Wesoła?

3. Jaki jest zaktualizowany koszt wykonania tego przyłącza przez MPWiK?

4. Czy jest realna szansa na wykonanie ww. przyłącza w okresie wakacyjnym tj. lipiec-sierpień

2022 r.

      Marek Mikuła

..............................................................

        (podpis radnego)

Na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym:
       „(...)

3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.
4. Interpelacja  dotyczy  spraw  o  istotnym  znaczeniu  dla  gminy.  Interpelacja  powinna  zawierać  krótkie

przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania.
5. Zapytania  składa  się  w  sprawach  aktualnych  problemów  gminy,  a  także  w  celu  uzyskania  informacji

o konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.
6. Interpelacje i  zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie

wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później
niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.

7. Treść interpelacji  i  zapytań oraz udzielonych odpowiedzi  podawana jest  do publicznej  wiadomości  poprzez
niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób
zwyczajowo przyjęty.”

* niepotrzebne skreślić


